
Protokoll Styrelsemöte FSS 2022-09-20 

Närvarande   Frånvarande 

 Sara Lövström – ordförande    
 Lars Rydeberg – vice ordförande 
 Charles Puskaric – kassör 

 Mikael Kainulainen – ledamot 
 Richard Holm – ledamot 
 Thomas Henriksson – ledamot 
 Jonas Hådding – ledamot 
 Fredrik Gustavson – ledamot 

 Karin Reimers – ledamot 

 Martin Jältås – suppleant 
 Johan Siwer - suppleant 

Inledning 

Styrelsemöte  

 Ordförande förklarade mötet öppnat och styrelsen godkände dagordningen.  

Föranmälda punkter: 

Ekonomitjänster 
Efter att olika lösningar utretts för att hantera FSS löpande ekonomi så har en enig styrelse beslutat 

att anlita AB Revisorerna i Borgholm; Magnus Jonasson och Jens Petersson. Uppdragsavtal tecknas 

och omfattar; bokföring, bokslut, inkomstdeklaration, skattedeklaration, kundfakturering, 

betalningsuppdrag, behandlingshistorik sam systemdokumentation (se separat avtal). Avtalet 

tecknas från 2022-09-30. Charlie är primär kontakt med AB Revisorerna i Borgholm.  

Mail från medlem om nycklar 

Medlem har kontaktat ordförande med kritik kring hantering av nycklar. Nycklar kommer att märkas 

upp bättre av båtvårdsgruppen och Sara kontaktar medlem för återkoppling.  

Aktuellt från sektionerna: 

Båtvårdsgruppen (Fredrik, Mikael och Johan): 

C55-or kvar i sjön men de ska upp inom kort. Slöpen är besiktigade men en av dem behöver åtgärda 

ett kullager och besiktias på nytt.  

Klubbstugan/bastu (Thomas): 

Fredagsbastun är igång igen. Sotningen som blev uppskjuten ska genomfåras så snart sotaren har tid.  



Ekonomi och administration (Charles): 

Drygt 120000 kr på kontot. Lön till en av instruktörerna ska betalas. Bidrag lägre i år men uthyrning 

av klubbhus och bastu är högre. Elen är dubbelt så hög och den kostnaden behöver bevakas och 

räknas på för at se om avgifter behöver höjas.  

Segelskolan (Lars): 

Det var 18 vuxna och 20 barn på segelskolan i år. Det var en incident med motorn, en 

försäkringsskada som hanteras. Planering för segelskola under 2023 är igång och planen är att släppa 

datum för segelskola tidigt, kanske redan nu i närtid.  

Sjö- och torrsättning (Jonas): 

Till första torrsättningen är 21 båtar anmälda och till andra 20 båtar. Inga fasta slingvakter denna 

gång utan alla som är med uppmanas att hjälpa till. 

Kappsegling (Rikard): 

Klubbmästerskapet vanns av Niklas och Åke med Sunwing. Tyvärr lågt deltagande på 

klubbmästerskapet, kan eventuellt bero på att det var tidigare i år.     

Uppställningsplats (Rikard): 

Några nya på gång till uppställningsplatsen. Mer vattenslang och fler kranar planeras. Priset behöver 

eventuellt justeras på uppställningsplatsen med tanke på de höjda elpriset. Rikard ser över förbruk 

och höjning av kostnad till nästa möte.   

Utbildning (Charlie): 

Inga utbildningar på gång just nu. 

Övrigt: 
Det är arbetsdag den 15 oktober. Rikard mailar ut information till medlemmar.   

Nästa möte: 

Nytt datum: 13 oktober kl 19:00. Mötet hålls i klubbstugan om den är ledig annars hemma 
hos Sara. Nästa möte har fokus på årsmötet (årets seglare och eventuellt höjda avgifter 
diskuteras) och vi tar även upp frågan om pub-kväll.   

Mötets avslutande: 

Ordförande förklarar mötet avslutat  

 

Färjestaden 2022-09-20 

Vid protokollet:    Godkännes: 

 

……………………………………………………………  ……………………………………………………………… 

Sara Lövström, ordförande och dagens sekreterare Fredrik Gustavson, ledamot 


